
Dz-07.0021.8.2021 

Protokół nr 33/2021 

z XXXIII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 24 sierpnia 2021 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz goście. Obrady odbyły się za zgodą dyrekcji w budynku Szkoły Podstawowej 

nr 31, przy ul. Prusa 18, bezpośrednio sąsiadującym z siedzibą Rady Dzielnicy. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.05, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 16 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XXXIII sesję Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, informując, że zostało złożonych 10 

wniosków, podpisanych przez 1/2 składu Rady, o wprowadzenie projektów uchwał do 

porządku obrad sesji z odstąpieniem od wymogu określonego w par. 27 ust. 3 i 5 Statutu 

Dzielnicy VII Zwierzyniec. Wnioski zostały kolejno poddane przez przewodniczącego pod 

głosowanie. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2022-2024 (druk 

nr 332) został przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2022-2023 (druk 

nr 333) został przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej wieloletniego zadania 

bieżącego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2022-

2023 (druk nr 334) został przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przesunięcia 

środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” w 2021 r. (druk nr 335) został 

przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ujęcia zadań 

w budżecie Miasta Krakowa na 2022 r. (druk nr 336) został przyjęty jednomyślnie – 16 

głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 

2021 (druk nr 337) został przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii do projektu 

budowy przyłącza oświetlenia ulicznego przy ul. Kopalina w Krakowie (druk nr 338) został 

przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 



Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku o montaż 

słupków uniemożliwiających parkowanie na zieleńcach wzdłuż al. Waszyngtona (druk nr 

339) został przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2021 (druk nr 340) został przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2022-2023 (druk 

nr 341) został przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 

Zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami stanowi porządek obrad sesji. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Dzielnicy odbywanych w trybie stacjonarno-zdalnym 

w okresie od grudnia 2020 r. do lipca 2021 r. (sesje od XXV do XXXII). 

4. Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do wniosku o dopuszczenie wjazdu pojazdów 

TAXI na Wzgórze św. Bronisławy (druk nr 331  – referuje Tomasz Jakubowski). 

5. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2022-2024 (druk nr 332 – referuje Szczęsny Filipiak). 

6. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2022-2023 (druk nr 333 – referuje Szczęsny Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej wieloletniego zadania bieżącego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2022-2023 (druk nr 334 – referuje Szczęsny Filipiak). 

8. Projekt uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania 

„Obsługa Dzielnic” w 2021 r. (druk nr 335 – referuje Szczęsny Filipiak). 

9. Projekt uchwały w sprawie ujęcia zadań w budżecie Miasta Krakowa na 2022 r. (druk nr 

336 – referuje Szczęsny Filipiak). 

10. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 (druk nr 337 – referuje Szczęsny 

Filipiak). 

11. Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowy przyłącza oświetlenia ulicznego 

przy ul. Kopalina w Krakowie (druk nr 338 – referuje Szczęsny Filipiak). 

12. Projekt uchwały w sprawie wniosku o montaż słupków uniemożliwiających parkowanie na 

zieleńcach wzdłuż al. Waszyngtona (druk nr 339 – referuje Szczęsny Filipiak). 

13. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 

(druk nr 340 – referuje Szczęsny Filipiak). 



14. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2022-2023 (druk nr 341 – referuje Szczęsny Filipiak). 

15. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołów z sesji odbywanych 

w trybie stacjonarno-zdalnym w okresie od grudnia 2020 r. do lipca 2021 r. (sesje od XXV do 

XXXII), nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest równoznaczne z ich przyjęciem. 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do wniosku o dopuszczenie wjazdu pojazdów 

TAXI na Wzgórze św. Bronisławy zreferował, za zgodą wskazanego jako referent Tomasza 

Jakubowskiego, Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji udział wzięli: Tomasz Jakubowski, który zgłosił poprawkę do projektu, Szczęsny 

Filipiak, Krzysztof Kwarciak, Witold Górny, Marek Boroń, Jakub Markowski, Marzena 

Garzeł, Marek Sikora, Pawel Kowalski, Krzysztof Jakubowski, Paweł Kajfasz, Andrzej 

Hawranek, Jerzy Milej oraz dwoje mieszkańców, reprezentujących lokalne stowarzyszenie. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał pod głosowanie 

poprawkę, zgłoszoną przez Tomasza Jakubowskiego, w brzmieniu: 

W §1 uchwały zmienia się słowo „pozytywnie” na „negatywnie”, a uzasadnienie zastępuje się 

następującą treścią: 

Rada przyjmuje opinię negatywną, ponieważ w czasie obowiązywania zakazu ruchu (czyli 

w soboty od godz. 15 oraz w niedziele i święta) na ul. św. Bronisławy i al. Waszyngtona 

występuje wzmożony ruch pieszy z uwagi na rekreacyjne walory tego rejonu. Ponadto, w tym 

czasie nie organizuje się pogrzebów, zatem nie powinna zachodzić bezwzględna potrzeba 

dostania się do cmentarza przez osoby o ograniczonej mobilności. Dojazd jest jednak możliwy 

bez ograniczeń we wszystkie dni tygodnia od strony ul. Malczewskiego. 

Uchwałę podejmuje się na prośbę Wydziału Miejskiego Inżyniera Ruchu Urzędu Miasta 

Krakowa. 

Za poprawką oddano 6 głosów, przeciw – 7, 4 osoby wstrzymały się od głosu. Poprawka nie 

uzyskała wymaganej większości, co oznacza jej odrzucenie. 

Na pisemny wniosek pięciu radnych, złożony przez Szczęsnego Filipiaka, głosowanie nad 

procedowanym projektem uchwały odbyło się jako głosowanie imienne. 

Radni głosowali następująco: Marek Boroń – przeciw, Szczęsny Filipiak – przeciw, Marzena 

Garzeł – przeciw, Witold Górny – przeciw, Andrzej Hawranek – wstrzymuje się, Krzysztof 

Jakubowski - za, Tomasz Jakubowski – przeciw, Paweł Kajfasz – wstrzymuje się, Marcin 

Kapusta – przeciw, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – wstrzymuje się, Krzysztof 

Kwarciak – przeciw, Julia Mach – przeciw, Magdalena Mardyła – wstrzymuje się, Jakub 

Markowski – wstrzymuje się, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – wstrzymuje się, Marek 

Sikora – za). 

Zatem za przyjęciem projektu uchwały w sprawie opinii do wniosku o dopuszczenie wjazdu 

pojazdów TAXI na Wzgórze św. Bronisławy oddano 4 głosy, przeciw – 8, wstrzymujących 

się – 6. Projekt nie uzyskał wymaganej większości, co oznacza jego odrzucenie. 

W trakcie procedowania 4. punktu porządku obrad na salę przybyli radni Paweł Kajfasz 

i Marcin Kapusta. 



Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2022-2024 w imieniu projektodawcy zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Witold Górny, Szczęsny Filipiak, Paweł 

Kowalski. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2022-2024 została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr 

XXXIII/325/2021). Jedna osoba nie wzięła udziału w głosowaniu. 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2022-2023 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Paweł Kowalski i Witold Górny. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2022-2023 została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr 

XXXIII/326/2021). 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej wieloletniego zadania bieżącego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2022-2023 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej wieloletniego zadania bieżącego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2022-2023 została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 

0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr XXXIII/327/2021). 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa 

Dzielnic” w 2021 r. zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa 

Dzielnic” w 2021 r. została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr 

XXXIII/328/2021). 

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie ujęcia zadań w budżecie Miasta Krakowa na 2022 r. zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Julia Mach, Paweł Kowalski, Paweł Kajfasz, 

Marcin Kapusta, Witold Górny. 

Szczęsny Filipiak i Witold Górny zgłosili poprawki do projektu. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka: 



W § 1 dopisuje się kolejny punkt, w brzmieniu: 

Remont Klubu Kultury „Chełm”, w tym wymiana wewnętrznej instalacji elektrycznej, wodno-

kanalizacyjnej i centralnego ogrzewania oraz dostosowanie sanitariatów dla osób 

z niepełnosprawnością. 

Poprawka Witolda Górnego: 

Do treści § 1 dopisuje się kolejny punkt o treści: 

„ul. Księcia Józefa – budowa chodnika (strona północna od nr 103 do 111)”. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie poprawki, w kolejności 

zgłoszenia. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Poprawka Witolda Górnego została przyjęta stosunkiem głosów: 17 za, 1 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

Uchwała w sprawie ujęcia zadań w budżecie Miasta Krakowa na 2022 r. została podjęta 

jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr XXXIII/329/2021). 

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. Zgłosił on również poprawkę do projektu, o treści: 

W treści uchwały dopisuje się nowy § 3, w brzmieniu: 

Rezygnuje się z realizacji zadania przyjętego Uchwałą nr XX/211/2020 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z 14 lipca 2020 ( z późn. zm.), zgodnie z tabelą poniżej: 

B) ROBOTY BUDOWLANE  ZWIAZANE Z: OGRÓDKAMI 

JORDANOWSKIMI, ZIELEŃCAMI I SKWERAMI 
Kwota w zł 

Jednostka 

realizująca 

Doposażenie ogródków jordanowskich, zakup i montaż ławek, 

koszy na śmieci, tabliczek informacyjnych oraz zakup i montaż 

kwietników (gazonów), nasadzenia i wycinka krzewów i drzew 

według wskazań Dzielnicy 

34 000 ZZM 

a pozyskane środki w kwocie 34 000 zł przeznacza się dodatkowo na istniejące zadanie, 

zgodnie z tabelą poniżej: 

C) ROBOTY BUDOWLANE W ZAKRESIE DRÓG 

WEWNĘTRZNYCH ORAZ DRÓG GMINNYCH KLASY 

DOJAZDOWEJ 

Kwota w zł 
Jednostka 

realizująca 

Remonty dróg i chodników realizowane przez firmę utrzymania 

bieżącego do wyczerpania środków finansowych na terenie 

Dzielnicy VII według kolejności wskazanej przez Dzielnicę 

34 000 ZDMK 

Dotychczasowy § 3 otrzymuje nr 4. 

W dyskusji głos zabrali Julia Mach i Szczęsny Filipiak. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za  

(Uchwała nr XXXIII/330/2021). 



Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowy przyłącza oświetlenia ulicznego przy 

ul. Kopalina w Krakowie zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii do projektu budowy przyłącza oświetlenia ulicznego przy 

ul. Kopalina w Krakowie została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr 

XXXIII/331/2021). 

Ad 12. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o montaż słupków uniemożliwiających parkowanie na 

zieleńcach wzdłuż al. Waszyngtona zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Krzysztof Kwarciak, Paweł Kowalski, Krzysztof 

Jakubowski, Jerzy Milej, Marcin Kapusta. 

Uchwała w sprawie wniosku o montaż słupków uniemożliwiających parkowanie na 

zieleńcach wzdłuż al. Waszyngtona została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 

2 wstrzymujące się (Uchwała nr XXXIII/332/2021). 

Ad 13. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 została podjęta 

jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr XXXIII/333/2021). 

Ad 14. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2022-2023 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 20222-2023 została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała 

nr XXXIII/334/2021). 

Ad 15. 

Szczęsny Filipiak: 

 zwrócił się do radnych o przesyłanie propozycji lokalizacji paczkomatów na terenie 

dzielnicy do 26 sierpnia br., 

 odczytał zaproszenie od komendanta Komisariat Policji IV w Krakowie na debatę  

społeczną poświęconą zasadom bezpiecznego poruszania się rowerem w rejonie 

ul. Piastowskiej, w dniu 14 września br.; osoby zainteresowane są proszone o zgłoszenie 

się, 



 poinformował o zmianie na stanowisku dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 

18; Paweł Kajfasz poinformował, że planuje ogłoszenie we wrześniu konkursu 

literackiego, którego realizatorem była ta placówka, 

 zwrócił się do radnych o zastanowienie się, w jakiej formule zwrócić się np. do Straży 

Miejskiej o rozważenie wprowadzenia mechanizmu, polegającego na tym, aby w czasie 

pogrzebów gromadzących na cmentarzu salwatorskim duża liczbę osób, w momencie, gdy 

parking jest zapełniony, kolejne samochody nie były już wpuszczane na ul. św. 

Bronisławy, skoro i tak nie miałyby gdzie zaparkować, 

 poinformował, że posiedzenie Zarządu Dzielnicy odbywają się teraz we wtorki o godz. 

16.00. 

 przypomniał, że następna sesja zaplanowana jest na 21 września br. o godz. 18.00. 

Marcin Kapusta zapytał o aktualny stan przygotowań do przebudowy ul. Kościuszki. 

Odpowiedzi udzielił Witold Górny, powołując się na harmonogram prac projektowych, 

przekazany Dzielnicy przez Zarząd Dróg Miasta Krakowa. Poinformował on również, że do 

ZDMK zostało skierowane pismo o przedstawienie sposobu rozpatrzenia wniosków 

dotyczących planowanej inwestycji, zawartych w uchwale Rady Dzielnicy z lutego 2019 r., 

na które jeszcze Dzielnica nie otrzymała odpowiedzi. W dyskusji głos zabrali również Paweł 

Kajfasz i Szczęsny Filipiak. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaapelował do radnych z obszaru Półwsia 

Zwierzynieckiego o zwrócenie uwagi, czy na ul. Lelewela-Borelowskiego nie mają miejsca 

jakieś niepokojące sytuacje, dotyczące kwestii porządkowych. Wyjaśnił, że w ostatnim czasie 

zwrócili się do niego mieszkańcy, zaniepokojeni faktem uruchomienia w tym rejonie 

działalności gospodarczej o profilu, który – ich zdaniem – może takie zdarzenia generować. 

Krzysztof Kwarciak poprosił o informację, na jakim etapie jest decyzja ZRiD dla ostatniego 

etapu przebudowy ul. Królowej Jadwigi. W odpowiedzi Szczęsny Filipiak stwierdził, że 

sprawa jest nadal u Wojewody. 

Szczęsny Filipiak poinformował zebranych o pozytywnej odpowiedzi Wydziału 

Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego UMK na uchwałę Zarządu Dzielnicy w sprawie 

wniosku o montaż monitoringu wizyjnego w rejonie sklepu przy ul. Kościuszki 73, który 

jednak będzie możliwy do realizacji dopiero o zakończeniu remontu ul. Kościuszki. 

Marzena Garzeł podziękowała radnym za udział w uroczystościach rocznicowych na Woli 

Justowskiej w dniu 25 lipca 2021 r. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.55 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 
 

 


